



JABATAN KESIHATAN NEGERI PERAK

KENYATAAN TAWARAN

Tawaran Tender adalah dipelawa kepada Pembekal-pembekal yang berdaftar dengan **KEMENTERIAN KEWANGAN MALAYSIA** di bawah kod bidang seperti di bawah dan **pendaftarannya masih lagi berkuatkuasa** untuk mengambil bahagian di dalam Tender berikut.

NO. TENDER / TAJUK TENDER	KOD BIDANG	TARIKH, MASA DAN TEMPAT TAKLIMAT (DIWAJIBKAN)	TARIKH, MASA DAN TEMPAT SERAHAN DOKUMEN TENDER (TUTUP TENDER)	DOKUMEN TENDER
<p style="text-align: center;">JKNPK.(S).400- 5/7/49</p> <p>QT19000000054506</p>	<p style="text-align: center;"><i>Tawaran Tender Untuk Membekalkan Bahan Makanan Mentah, Basah Dan Kering (Bhg.I - Iv) Di Hospital Taiping Bagi Tempoh Tiga(3) Tahun</i></p>	<p style="text-align: center;">040101/ 040102</p> <p>Tarikh : 25 Julai 2019 (Khamis)</p> <p>Masa : 10.00 pagi</p> <p>Tempat :</p> <p>Bilik Mesyuarat Delima, Jabatan Kesihatan Negeri Perak , Aras 5, Bangunan Tabung Haji, Jalan Koo Chong Kong, 30000 Ipoh, Perak.</p> <p>*Kehadiran ke sesi taklimat adalah diwajibkan tepat pada pukul 10.00 pagi. Sekiranya lewat tidak akan dibenarkan untuk menyertai taklimat</p>	<p>Tarikh : 15 Ogos 2019 (Khamis)</p> <p>Masa : 12.00 t/hari</p> <p>Tempat Serahan : Melalui Sistem e-Perolehan</p>	<p>Dokumen dijana melalui Sistem e-Perolehan</p>

Pembekal yang berminat untuk menyertai Tender ini diwajibkan hadir ke sesi taklimat yang telah ditetapkan seperti pada jadual di atas. Pembekal dikehendaki membawa bersama **Salinan Sijil Akaan Pendaftaran Syarikat, Sijil Kementerian Kewangan Malaysia** dan **COP SYARIKAT** semasa sesi pendaftaran dijalankan. Hanya **PENAMA** dalam **Sijil Akaan Pendaftaran Syarikat Sahaja** yang dibenarkan menghadiri sesi taklimat Tender. Pembekal **TIDAK BOLEH** mewakili pegawai selain daripada penama yang dibenarkan dalam **Sijil Akaan Pendaftaran Syarikat** untuk menghadiri sesi taklimat. Pembekal juga tidak dibenarkan mewakili dua atau lebih syarikat. **Kelewatan menghadiri sesi taklimat** boleh menyebabkan pembekal dianggap **GAGAL** menghadiri sesi taklimat.